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Hogyan ejtjük a hangsúlyos „er”, „ir”, „ur” betűkapcsolatokat?  

Egyszerűsített szabály: 

Ha az alábbi két feltétel egyszerre teljesül, akkor mindig teljesen egyformán ejtjük őket, nincs kivétel! 

1. Ha az „er”, „ir”, „ur” hangsúlyos szótagban, vagy egyszótagú szóban van, és  

2. ha az „er”, „ir”, „ur” után semmi nem jön (szó vége) vagy olyan mássalhangzóbetű jön, amelyik nem „r”  

Példák (kékkel jelölöm a betűkapcsolatokat): 

her   – egyszótagú, a betűkapcsolat a szó végén 

Germany, thermal – a hangsúlyos betűkapcsolat után mássalhangzó jön 

sir, fir   – egyszótagú, a betűkapcsolat a szó végén 

bird    – egyszótagú, a betűkapcsolat után mássalhangzó jön 

Virgin   – a hangsúlyos betűkapcsolat után mássalhangzó jön 

fur   – egyszótagú, a betűkapcsolat a szó végén 

occur   – hangsúlyos, a betűkapcsolat a szó végén 

church   – egyszótagú, a betűkapcsolat után mássalhangzó jön 

turbo   – a hangsúlyos betűkapcsolat után mássalhangzó (bizony, a kiejtés nem „turbó”!!!) 
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